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PROTOKÓŁ NR XLVIII/2023 

Z XLVIII SESJI RADY MIEJSKIEJ W LIPNIE 

z dnia 25 kwietnia 2023 roku 

 

 

Na 15 osobowy skład Rady, w sesji uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93% ogółu Rady. 

 

lista obecności – załącznik nr 6 

 

Sesja odbywała się w Urzędzie Miejskim w Lipnie, Plac Dekerta 8.  

Rozpoczęła się o godz. 14:30 – zakończyła o godz. 15.20 

Wypowiedzi uczestniczących w sesji na podstawie zapisu z systemu eSesja (napisy stworzone 

do filmów z obrad sesji Rady Miejskiej w Lipnie), problemy techniczne związane                             

z dźwiękiem i wypowiedziami zaznaczono w protokole. 

Protokołował : Krzysztof  Derwiński 

 

Ad. pkt. 1 - a 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - przywitał wszystkich przybyłych na 

obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w Lipnie. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, 

co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. pkt. 1 - b 

 

Ustalenie porządku obrad 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b) ustalenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z XLVII sesji RM, 

2. Projekty uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia stanowiska oraz desygnowania radnego Rady Miejskiej w Lipnie do 

udziału w Europejskim Korpusie Radnych; 

b) w sprawie uchylenia uchwały XLVII/343/2023 Rady Miejskiej w Lipnie z dnia 28 marca 

2023 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie; 

c) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Miasta 

Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 

2022; 

d) w sprawie nadania nazwy istniejącej drodze wewnętrznej - ul. Jagodowa; 

e) w sprawie nadania nazwy istniejącej drodze wewnętrznej - ul. Żurawinowa. 
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3. Sprawy różne i komunikaty. 

4. Zakończenie obrad XLVIII sesji RM. 

Ad. pkt. 1 - c 

 

Przyjęcie protokołu z XLVII sesji RM 

 

Do protokołu z XLVII sesji uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z XLVII sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu z XLV sesji RM.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, 

Kepiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Makowski Miłosz, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Napiórski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA przyjęła protokół z XLVII sesji RM. 

 

Ad. pkt. 2-a 

 

w sprawie wyrażenia stanowiska oraz desygnowania radnego Rady Miejskiej w Lipnie 

do udziału w Europejskim Korpusie Radnych 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - Chciałbym przedstawić uzasadnienie. 

Zgodnie z ideą Europejskiego Korpusu Radnych, jego członkowie będą łącznikami pomiędzy 

Samorządem Województwa, a środowiskiem lokalnym w zakresie szeroko pojmowanej 

problematyki rozwoju lokalnego i regionalnego, ze szczególnym uwzględnieniem wsparcia 

tego rozwoju ze strony Unii Europejskiej. Ponadto dzięki korpusowi stworzone zostaną 

warunki do promowania doświadczeń i dobrych praktyk w zakresie aktywizacji społeczności 

lokalnych, na rzecz budowania partnerstwa oraz poszukiwania innowacyjnych form i metod 

działania w zakresie rozwoju wspieranego środkami europejskimi. Członkowie korpusu będą 

uczestniczyć w spotkaniach oraz seminariach problemowych, mających na celu zapoznanie ich 

z problematyką rozwoju lokalnego i regionalnego w województwie kujawsko-pomorskim, a 

także z zakresem i formami oraz metodami wsparcia unijnego w poszczególnych dziedzinach 

rozwoju. Członkowie korpusu będą uczestniczyć w spotkaniach oraz seminariach 

problemowych, mających na celu poszerzenie ich wiedzy merytorycznej, w zakresie 

problematyki rozwoju lokalnego i regionalnego w województwie kujawsko-pomorskim, a także 

z zakresem i formami oraz metodami wsparcia unijnego w poszczególnych dziedzinach 

rozwoju. Zadaniem członków Europejskiego Korpusu Radnych, będzie przekazywanie 

zdobytej wiedzy oraz uzyskanych doświadczeń Radnym Rady Miasta Lipna, którą reprezentują 

w ramach korpusu. A także podejmowaniu działań informacyjno-edukacyjnych na rzecz swojej 

społeczności lokalnej. Rada Miejska w Lipnie uznając celowość wzięcia udziału w wyżej 
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wymienionej inicjatywie, uznaje, że podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione i desygnuje 

do tego Radnego Sebastiana Lewandowskiego. 

 

Rady Wojciech Maciejewski - Jeżeli będziemy mieli takiego jednego desygnowanego 

Radnego, to znaczy, że po pewnym czasie, gdy będzie brał udział w tych spotkaniach, w tych 

seminariach, to ma jakby taki też obowiązek złożyć nam jakiś sprawozdanie, jakieś takie 

informacje na ten temat, tak? 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka -  Oczywiście, że tak. On jest po prostu 

takim łącznikiem między Samorządem Województwa, a naszym samorządem, w tym zakresie 

objętym tym korpusem. No bo są rzeczy inne, które wychodzą poza ten zakres, m.in. tutaj jest 

nasz Burmistrz łącznikiem takim między Marszałkiem i Sejmikiem Województwa. Zaś to 

będzie po prostu takie coś dodatkowego w zakresie władzy nie wykonawczej, władzy 

uchwałodawczej. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Lipnie.  

 

Głosowano w sprawie wyrażenia stanowiska oraz desygnowania radnego Rady Miejskiej w 

Lipnie do udziału w Europejskim Korpusie Radnych. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie wyrażenia stanowiska oraz desygnowania radnego 

Rady Miejskiej w Lipnie do udziału w Europejskim Korpusie Radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, 

Kepiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Makowski Miłosz, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Napiórski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA podjęła     

        - UCHWAŁĘ NR XLVIII/346/2023 

jak w załączniku nr 1 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - Gratuluję koledze Sebastianowi 

Lewandowskiemu i życzę mu dobrego promowania naszego miasta na forum województwa, 

jak również przekazywania wszystkich istotnych rzeczy tutaj nam, na nasz lokalny grunt Rady 

Miejskiej w Lipnie. 
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Ad. pkt. 2-b 

 

w sprawie uchylenia uchwały XLVII/343/2023 Rady Miejskiej w Lipnie z dnia 28 marca 

2023 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie 

 

Karolina Knach – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Szanowni Państwo, po 

weryfikacji statutu naszego przez Wydział Kontroli i Nadzoru, tutaj poproszono mnie o 

wyjaśnienie co do zasadności treści statutu. W związku z powyższym, jakby poproszono mnie 

o wykreślenie z §5 wszystkich podstaw prawnych, czyli wszystkich ustaw i rozporządzeń. Z 

racji tego, że w momencie, gdyby została nam zlecone dodatkowe zadanie opierające się o 

przepisy, które nie byłyby zawarte w statucie, my musielibyśmy za każdym razem to na radzie 

uchwałą zatwierdzać. W związku z tym uchylamy ten statut, który był 28 marca zatwierdzony. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Zdrowia.  

 

Głosowano w sprawie uchylenia uchwały XLVII/343/2023 Rady Miejskiej w Lipnie z dnia 28 

marca 2023 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie uchylenia uchwały XLVII/343/2023 Rady Miejskiej 

w Lipnie z dnia 28 marca 2023 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lipnie. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, 

Kepiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Makowski Miłosz, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Napiórski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA podjęła  

        - UCHWAŁĘ NR XLVIII/347/2023 

jak w załączniku nr 2 
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Ad. pkt. 2-c 

 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy Gminy 

Miasta Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie za rok 2022 

 

Mariusz Woźniak – Główny specjalista ds. sportu i działalności gospodarczej – przedstawił 

sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Współpracy Miasta Lipna z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2022, zgodnie z załącznikiem nr 3 

 

Radna Anna Sawicka-Borkowicz -  Chciałam tutaj Państwa uwagę na pewien problem, pewną 

sprawę. Tutaj myślę, że Pan bardzo dokładnie, bardzo rzeczowo przedstawił działalność tych 

stowarzyszeń. Zarówno tych zajmujących się kulturą, jak i tych zajmujących się sportem. I tutaj 

można zauważyć po tej prezentacji, że bardzo duża część działań zarówno sportowych, jak i 

tych kulturalnych jest w rękach organizacji pozarządowych i stowarzyszeń, które robią to często 

w większości nieodpłatnie. Po prostu jako swoje dodatkowe działanie, jako coś czym się 

interesują i pasjonują. No muszę jeszcze dodać, że jakby sprawozdanie jest ograniczone do tych 

stowarzyszeń, które złożyły wniosek, tak? 

 

Mariusz Woźniak – Główny specjalista ds. sportu i działalności gospodarczej – Otrzymały od 

miasta dotacje. 

 

Radna Anna Sawicka-Borkowicz -  Które otrzymały dotacje i tak te stowarzyszenia są opisane 

i te imprezy są opisane, które otrzymały dotacje, a tak naprawdę stowarzyszeń, które działają 

w Lipnie i które robią duże imprezy jest o wiele więcej. I tych imprez jest o wiele więcej. Jak 

byśmy zaczęli wymieniać, to chociażby tutaj wśród nas siedzą osoby, które robią dużo rzeczy 

też innych niewymienionych. Też dlatego, że można o jedną imprezę złożyć tak, jeśli chodzi o 

wniosek na dofinansowanie. No to stowarzyszenie składa jeden wniosek na jedną imprezę. 

Więc jakby też nie można złożyć, nie wiem na trzy imprezy, które się organizuje. I co jeszcze 

tutaj mam, ja sobie wynotowałam i to może tak troszeczkę będzie nieskładnie, to co chciałam 

tutaj powiedzieć. Jeśli chodzi o współpracę z miastem, to z mojego punktu widzenia 

rzeczywiście myślę, że nie ma tutaj zastrzeżeń. Bo za każdym razem, w zależności od tego, 

znaczy bez znaczenia jakie to jest stowarzyszenie, czy jaka to jest inicjatywa pozarządowa z 

jaką tutaj się zwracamy do Urzędu Miasta, to zawsze tę pomoc otrzymamy faktycznie. I myślę, 

że nie tylko te stowarzyszenia, w których ja działam, ale myślę, że no tutaj w urzędzie jest tak, 

że zawsze czy Pan Burmistrz, czy Pani Gołębiewska zawsze nam tutaj wszyscy pomogą. 

Możemy liczyć na wasze wsparcie i to jest bardzo ważne, że mamy wsparcie tutaj samorządu. 

Ale tak, no muszę wspomnieć na przykład, że jeśli chodzi o te stowarzyszenia, które jeszcze są, 

chciałabym, żeby to wybrzmiało na tej sesji, że na przykład Stowarzyszenie Zielona Lipa, w 

którym ja od wielu lat działam, Festiwal Lipa, który robimy, faktycznie dostajemy na niego 

dofinansowanie tutaj od państwa. Ale robimy 3 bardzo duże imprezy dla mieszkańców miasta 

i myślę, że warto o tym wspomnieć. Jest to również koncert na łące, który rozpoczyna wakacje 

w naszym mieście i Lipa MTB Maraton, sportowa impreza, która też ściąga ludzi z całej Polski. 

Kuba siedzi koło mnie, Stowarzyszenie Na Tropie, które nie złożyło dofinansowania w tym 

roku, a imprezy między innymi, które robi, są to akurat imprezy, które robi już od wielu lat. 

Też co roku jakieś inne nowe rzeczy wypadają, wymyślają. Turniej Koszykarskich Trójek, 

Turniej Piłki Siatkowej, Bieg Biało-Czerwonych, Gra Terenowa Pola Negri w zeszłym roku. 

W tym roku to był Kopernik we współpracy z Urzędem Marszałkowskim no i WOŚP, który też 
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jest organizowany tutaj pozarządowo, że tak powiem. Co mi jeszcze wpadło do głowy, to 

jeszcze Stowarzyszenie Mała Armia, które wiem, że też prężnie działa, też bardzo dużo rzeczy 

robią. I nawet Pani chyba prezes, nie wiem która zarządza tym stowarzyszeniem została 

uhonorowana teraz niedawno w tym roku. Tak, została uhonorowana za swoją działalność 

pozarządową. Osobowość roku, dziękuję bardzo. Także myślę, że też warto o tym wspomnieć, 

że no te stowarzyszenia działają. Dużo się różnych rzeczy dzieje. No i proszę Państwa, no 

zobaczcie, ile to jest imprez, to jest bardzo dużo rzeczy, które są jakby poza takim miejskim 

stricte zorganizowanym, instytucjonalnym działaniem i sportowym, i kulturalnym. Ludzie, 

którzy pracują w tych stowarzyszeniach w większości bym powiedziała, w 90 paru procentach 

pewnie, jest to działalność społeczna, bez żadnego wynagrodzenia. Za to nie dostajemy pensji, 

my to robimy, dlatego, że się tym interesujemy, lubimy, chcemy coś robić dla miasta, robimy 

coś po prostu dodatkowo. No i w tym momencie takie pytanie zadajmy je sobie, gdzie 

instytucja, która powinna się tym zajmować? Ludzie, którzy biorą wynagrodzenie za tę 

działalność kulturalną, którzy mają no na to troszeczkę jakby większe możliwości, niż my 

działający non-profit. Możemy też porównać finanse, które są kierowane tam, a które są 

kierowane na działalność organizacji pozarządowych. Bo tutaj w tym momencie to było 

15000,00 zł, jeśli chodzi o kulturę, tak? No to, to jest jakiś mały procent, 1-2% nie wiem, bo 

tam nie pamiętam jaka była duża kwota. Niewielkie, jeśli chodzi o porównanie jest to no duża 

przepaść, że tak powiem. Kiedyś pamiętam, że był tworzony taki plan roczny, gdzie 

uwzględniano te inicjatywy amatorskie i społeczne w tej działalności takiej kulturalnej 

miejskiej. Teraz tego nie wiem nie ma, chyba tego nie ma, no bo tego nie widzę, a jako działacz 

w kulturze myślę, że takie informacje by do mnie dotarły. I to tylko tyle, chciałam tylko zwrócić 

na to uwagę. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - Ja bym tylko się do jednej rzeczy odniósł. 

Wśród nas jest pięcioro bardzo aktywnych Radnych, Ania Sawicka, Sebastian Lewandowski, 

Zbyszek Napiórski, który dzisiaj jest nieobecny, Kuba Klaban, Miłosz Makowski. To są ludzie, 

którzy całym serem są oddani inicjatywie samo takiej i oddolnej w tych organizacjach 

pozarządowych. Z pewnością byśmy dali więcej, to nasze finanse są takie jakie są. No nie 

jesteśmy jakimś krezusem finansowym, ale z tego co tutaj Ania powiedziała, miasto jest otwarte 

i pomaga wszystkim co jest możliwe. Bardzo proszę jeszcze Panie Burmistrzu. 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – Pani Radna ja doskonale wiem, bo ja też biorę 

czynny udział. Może poza tymi właśnie środkami, które zostały wskazane jako dotacje na 

organizację pożytku publicznego i doskonale sobie zdaję sprawę jak wygląda to. Chociaż na 

pewno pewien niedosyt jeszcze jakiś pozostaje i moglibyśmy się rzeczywiście nad zmianą w 

ogóle funkcjonowania instytucji, ale to musiałaby być rzeczywiście szersza dyskusja i 

moglibyśmy rozmawiać o tym. Myślę, że to nie powinno mieć miejsce na sesji, tylko 

moglibyśmy rozmawiać na komisji. Jak chcielibyśmy, żeby to wyglądało, bo decyzja później o 

jakichkolwiek działaniach dotyczących instytucji jaką jest Miejskie Centrum Kulturalne, to i 

tak Państwo byście podejmowali. To nie jest tutaj rola Burmistrza, że Burmistrz postanowi, że 

będzie tak czy inaczej. Chociaż też muszę bronić Miejskiego Centrum Kulturalnego, bo może 

nie we wszystkich uroczystościach, nie we wszystkich imprezach, ale oni też biorą czynny 

udział. Bo jeżeli chodzi o koncert, o festiwal na przykład Poli Negri, no to zaangażowanie 

pracowników Miejskiego Centrum jest bardzo duże. I tak do końca mówię, no zawsze jest 

pewien niedosyt i możemy na ten temat rozmawiać. Ja dzisiaj też mam pewien niedosyt, bo Pan 

Inspektor czytał i czytał, że zadawał pytanie to dwukrotnie, bo raz na komisji, później na tym, 

za co kochamy Poli Negri. Ja się do tej pory nie dowiedziałem za co ją kochamy. 
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Radna Anna Sawicka-Borkowicz -  Ja nie chcę umniejszać żadnej z instytucji, tylko chodzi mi 

po prostu o porównanie tych działań oddolnych, inicjatyw oddolnych z inicjatywami 

instytucjonalnymi. 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – Nie no, ja tutaj Aniu nie dlatego, że ja tutaj będę na 

te pewne uwagi może nawet nie nazywam tego krytyką, tylko na te pewne uwagi, będę w ten 

sposób reagował. U mnie też jest pewien jakiś taki może nie dyskomfort, ale taki niedosyt, że 

mogłoby to wyglądać troszeczkę lepiej. Ale mówię o tym, chciałbym żebyśmy się spotkali i 

rozmawiali o tym. Jeżeli trzeba to nawet dość długo, ale żebyśmy wypracowali takie 

stanowisko, żeby później, zawsze podkreślam, że idealizmu nigdy nie ma. Ale zawsze pewne 

rzeczy można poprawić. I tutaj to są niewielkie pieniądze. Najłatwiej jest dać duże pieniądze, 

później oczekiwać tylko efektu w postaci fajnej imprezy. Ale sztuką też jest za niewielkie 

pieniądze zrobić bardzo fajną imprezę, którą później wszyscy, tak jak tu podkreślałaś, a ja będę 

cały czas przy tym, bo tu akurat z twoim mężem organizuję, to zawsze gorąco go wspieram. I 

razem z nim robimy to, żeby MTB było naprawdę fajną imprezą. I to MTB, ludzie przyjeżdżają 

z całej Polski, bo zawsze jest około 300 zawodników i zawsze jak przyjeżdżają, to zawsze 

wyjeżdżają zachwyceni jaką fajną imprezę zrobiliście w mieście Lipnie. I co roku, jeżeli się to 

powtarza, to jest świadectwem tego, że te imprezy fajnie się wpisują w te nasze kalendarze. 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – Zresztą tak jak powiedziała tutaj już koleżanka Ania 

Sawicka, tych stowarzyszeń jest cała masa, które bardzo wielką pracę wykonują na rzecz nas 

wszystkich. Tu oprócz tych Radnych, których wymieniłem, na naszej sali jest też osoba z 

drugiej strony kamery, która wykonuje też piękną pracę historyczną, ponieważ zbiera materiały 

z naszej historii naszego miasta i dłuższego okresu czasu. Jest bardzo ciekawe albumy, które są 

publikowane, także tutaj szacunek również dla Pana Michała Lewandowskiego za jego pracę i 

za ten zespół, w którym tam razem współpracuje też. Chapeau bas Panie Michale. No i chyba 

na tym na razie kończymy. Słuszna uwaga, jeśli chodzi o Pana Burmistrza, że może tak warto 

to było komisję wspólną taką zrobić, usiąść, porozmawiać nad tymi sprawami. Jeszcze je w 

jakiś sposób dograć, żeby to było jeszcze bardziej dla wszystkich korzystne.  

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Oświaty.  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy 

Gminy Miasta Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie za rok 2022. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji rocznego 

programu współpracy Gminy Miasta Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2022. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, 

Kepiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Makowski Miłosz, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 
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PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Napiórski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

- UCHWAŁĘ NR XLVIII/348/2023 

jak w załączniku nr 3 

 

Ad. pkt. 2-d 

 

w sprawie nadania nazwy istniejącej drodze wewnętrznej 

 

Robert Kapuściński – Zastępca Burmistrza – (na prośbę Przewodniczącego omówiono obie 

uchwały razem) Panie Przewodniczący, szanowni Radni, uchwała o nadaniu nazw ulic. Są to 

ulice, które będą nadawane, są to działki, które są własnością gminy miasta Lipna. Położone są 

na Osiedlu Kwiatów, w jej zachodniej części. Jest tutaj dalsza część ul. Jagodowej oraz w lewo 

odnoga, ulica byłaby nazwana Żurawinowa. Ustalanie takich nazw ulic, które są przedmiotem 

niniejszej uchwały, wiąże się z potrzebą zapewnienie prawidłowej i czytelnej numeracji 

porządkowej nieruchomości przeznaczonych pod zabudowę. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie w sprawie nadania nazwy istniejącej drodze wewnętrznej. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie nadania nazwy istniejącej drodze wewnętrznej. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, 

Kepiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Makowski Miłosz, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Napiórski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

        - UCHWAŁĘ NR XLVIII/349/2023 

jak w załączniku nr 4 
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Ad. pkt. 2-e 

 

w sprawie nadania nazwy istniejącej drodze wewnętrznej 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie w sprawie nadania nazwy istniejącej drodze wewnętrznej. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie nadania nazwy istniejącej drodze wewnętrznej. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, 

Kepiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Makowski Miłosz, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Napiórski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

        - UCHWAŁĘ NR XLVIII/350/2023 

jak w załączniku nr 5 

 

Ad. pkt. 3 

 

Sprawy różne i komunikaty 

 

Radny Sebastian Lewandowski - Chciałbym podziękować szanownej Radzie za uznanie i za 

wybór mojej osoby do Europejskiego Korpusu Radnych. Z tego co wiem, jest to nowy projekt 

w Urzędzie Marszałkowskim. [niesłyszalne – zakłócenie mikrofonu]. 

 

Radny Wojciech Maciejewski - Zespół Przedszkoli Miejskich w Lipnie ma zaszczyt zaprosić i 

to zaproszenie wpłynęło na ręce Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lipnie. I ma 

zaszczyt zaprosić na koncert Filmowo Pomagamy, połączony z 10. rocznicą nadania imienia i 

poświęcenia sztandaru, który odbędzie się 12 maja 2023 roku o godzinie 17.00 w Kinie 

Nawojka, przy ul. Mickiewicza 33. Tutaj jest podane też takie konto, można wpłacić 

dobrowolną wpłatę na to konto. Chcemy pomóc Igorowi Boguckiemu, wybudzonemu w 

„Klinice budzik”'. 

 

Radny Kamil Komorowski - Szanowni Państwo, wielkimi krokami zbliża się majowy weekend, 

a więc zgodnie z tradycją Burmistrz Miasta Lipna oraz Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Lipnie, serdecznie zapraszają wszystkich mieszkańców miasta Lipna i gości na uroczyste 

obchody Narodowego Święta Konstytucji 3 Maja. Program tych uroczystości wygląda 

następująco. O 10.00 Msza Święta w kościele pod wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej 

Marii Panny w Lipnie. O 11.15 przemarsz ulicami miasta pod pomnik Niepodległości w Lipnie. 
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I o 11.30 uroczysty apel i złożenie kwiatów pod pomnikiem Niepodległości oraz część 

artystyczna. Bardzo serdecznie zapraszamy. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka – Po tym co dzisiaj tutaj słyszeliśmy, mam 

taką propozycję. Czy nie warto zastanowić się z rozdzieleniem sesji absolutoryjnej od sesji, 

gdzie składany jest raport o stanie gminy. Gdzie można zaprezentować pracę i uhonorować tych 

wszystkich działaczy społecznych, którzy tutaj byli wymieniani. Którzy po prostu wkładają 

wielką cegiełkę zarówno w tą całą część samorządową, taką chodzi o pozyskanie środków 

zewnętrznych, jak również tych prac takich lokalnych. Tutaj lokalnych naszych działaczy 

samorządowych. To pozostawiam Państwa rozwadze. 

 

 

Ad. pkt. 4 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka – stwierdził wyczerpanie porządku i dokonał 

zamknięcia sesji słowami : „Zamykam obrady XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Lipnie”. 

 

Protokołował: Krzysztof Derwiński 


